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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ВЕЛИКО търнова
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общински съветници от групата на „ВМРО -  Българско национално движение“

ОТНОСНО: Приемане на декларация ПРОТИВ СПИРАНЕ ИЗГРАЖДАНЕТО НА 
АМ РУСЕ -  ВЕЛИКО ТЪРНОВО от правителството на Кирил Петков.

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

Съгласно чл.21, ал.2 от ЗМСМА в изпълнение на своите правомощия 
Общинският съвет приема решения, декларации, обръщения. Като орган на 
местното самоуправление Общинският съвет следва да бъде изразител на 
общественото мнение по различни въпроси и събития, особено касаещи 
развитието на града и региона.

През последните две десетилетия един от най-задълбочаващите се 
проблеми пред развитието на гр. Велико Търново и региона е състоянието и 
переспективите за развитие на транспортните връзки в Централна Северна 
България и в частност шосейната връзка, част от международен транспортен 
коридор Е- 9 , в участъка от гр. Велико Търново до гр. Русе. За да отговаря на 
международните изисквания за транспортен коридор шосейния път трябва да 
осигурява възможност за придвижване със скорост от минимум 120 км/ч и да 
осигурява трафик на денонощие от 20 000 автомобила. Сега съществуващият 
път преминава през редица населени места и е с десетки ограничения на 
скоростта до 40 -  60 км/ч. при ежедневна натовареност между 11 -  15 000 
автомобила. Идеята и конкретните действия за изграждане на съвременен път 
от гр. Велико Търново до гр. Русе вече е с история. В края на 2017 год. 
представители на Агенция „Пътна инфраструктура“ заявиха, чедо 2021-2022 год. 
автомагистралата може да бъде изградена. През 2020 год. след поредица 
проучвания и обсъждания на идейни проекти е обявена обществена поръчка за 
проектиране и изграждане на автомагистралата. След приключване на всички 
предварителни процедури и след избора на изпълнители за първата част на 
автомагистралата, осъществен едва през месец юли 2022 год. правителството с 
министър-председател Кирил Петков спря изпълнението по проекта. В същото 
време, неподписването на договори с изпълнителите в определен тримесечен 
срок може да доведе до тяхното прекратяване, което означава, че цялата 
процедура по възлагане трябва да бъде проведена отново. Подобно развитие 
ще доведе до допълнително забавяне на изграждането от минимум две години.



Уважаеми общински съветници, всички сме добре осведомени за 
важността на проблема за изграждане във възможно най-кратък срок на 
автомагистрален път от гр. Велико Търново до гр, Русе. Освен всички 
положителни страни за населението и бизнеса с изключително значение е и 
рязкото намаляване на пътно-транспортните инциденти по сега съществуващият 
път, голяма част от които са с тежки последици. В произшествията нерядко са 
потърпевши и жители от нашата община. С оглед гореизложеното и на 
основание Правилника за организацията и дейността на Великотърновски 
общински съвет и неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, предлагаме Общински съвет -  Велико Търново да вземе 
следното

Р Е Ш Е Н И Е
На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и Правилника за организацията и 

дейността на Великотърновски общински съвет и неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет -  Велико 
Търново РЕШИ:

Приема декларация ПРОТИВ СПИРАНЕ ИЗГРАЖДАНЕТО НА АМ РУСЕ -  
ВЕЛИКО ТЪРНОВО от правителството на Кирил Петков.

ДЕКЛАРАЦИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ВЕЛИКО ТЪРНОВО
Ние, общинските съветници на Община Велико Търново остро 

възразяваме срещу спиране изграждането на автомагистрала Русе -  Велико 
Търново. Призоваваме Министерския съвет на Република България да 
предприеме спешно необходимите законови действия за възлагане 
предвидените изпълнителни дейности по изграждане на автомагистралния път 
от гр. Русе до гр. Велико Търново, част от международен транспортен коридор 
№ 9, който е от изключително значение не само за икономическото развитие на 
района, но и за опазване здравето и безопасността на хилядите пътуващи 
ежедневно в това направление български и чуждестранни граждани.

За нас, като представители на Великотърновската общественост, е 
недопустимо след положените дългогодишни усилия по проучване, подготовка , 
проектиране, без крайно наложителни причини да бъде забавяно изграждането 
на този важен за страната ни инфраструктурен обект. Забавяне на 
строителството, особено когато е видно, че всеки ден морално и технически 
остарелия и неотговарящ на изискванията за безопасно пътуване съществуващ 
шосеен път създава предпоставки за застрашаване здравето и живота на всеки 
от участниците в движението, е неморално, да не кажем престъпно.

Уважаеми господин Министър -  председател, уважаеми дами и господа 
членове на министерски съвет на Р. България настояваме спешно да бъде 
разгледан поставения от нас неотложен проблем с изграждане автомагистрала 
Русе -  Велико Търново и без забава да бъде намерено неговото разумно 
решение.

Евгени Коев
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